
Zdravotná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice: 28.09.2016 
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Vybavuje: PhDr. Peter Dringuš 
e-mail: peter.dringus@vucke.sk   
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Fax: 055/7268 296 
 

 

 

ZÁPISNICA 

z 18. rokovania Zdravotnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 26.09.2016 

 
Počet prítomných členov:         14 /podľa prezenčnej listiny/ 

Počet neprítomných členov:         3 

z toho ospravedlnení:          1 

 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Aktuálne informácie predsedníčky komisie a vedúcej odboru sociálnych vecí 

a zdravotníctva 

3. Informácia o výsledku kontroly Financovanie projektov z prostriedkov Programu 

švajčiarsko-slovenskej spolupráce, vykonanej Najvyšším kontrolným úradom Slovenskej 

republiky v Košickom samosprávnom kraji (Ing. Mitterpák) 

4. Poskytnutie dotácií nad 3300 € v zmysle VZN KSK č. 3/2016 o poskytovaní dotácií 

v znení neskorších zmien a doplnkov (Ing. Karafová) 

5. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN KSK č. 

3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov (Ing. Karafová) 

6. Návrh VZN KSK o určení počtu tried prvého ročníka stredných škôl v územnej 

pôsobnosti KSK pre prijímacie konanie na školský rok 2017/2018  (Ing. Kandráč) 

7. Stratégia nakladania a speňaženia prebytočného hnuteľného a nehnuteľného majetku po 

presťahovaní všetkých zdravotníckych činností do novopostavených priestorov NsP 

Michalovce (Svet zdravia, a.s. - uznesenie Zastupiteľstva KSK č. 401/2016 zo dňa 

22.08.2016) 

7a)  Požiadavky  nájomníkov  nebytových priestorov na ulici Poštová 15 v Košiciach (MUDr.  

Grüllingová) 

8. Rôzne - podnety a poznatky členov komisie 

8a)  Epidemiologická situácia v okrese Sobrance (MVDr. Lešo) 

9. Uznesenie a záver 

 

K bodu č. 1 

Rokovanie Zdravotnej komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie MUDr. Mária 

Grüllingová. Komisia bola uznášania schopná. Pôvodný program navrhnutý v pozvánke bol 
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rozšírený o bod č. 7a pod názvom: Požiadavky nájomníkov nebytových priestorov na ulici 

Poštová 15 v Košiciach a o bod č. 8a pod názvom: Epidemiologická situácia v okrese 

Sobrance. Program bol následne schválený jednohlasne všetkými členmi komisie.  

 

K bodu č. 2 

MUDr. Grüllingová informovala členov komisie o uskutočnení výberového konania na post 

lekára samosprávneho kraja s tým, že výsledok bude známy neskôr. 

Ďalej pochválila spracovateľov strategického dokumentu pod názvom: Priority zdravotnej 

politiky pre Košický kraj na obdobie 2016 – 2020, ktorý bol vydaný v knižnej podobe 

a distribuovaný dôležitým aktérom na úrovni regionálnej zdravotnej politiky. 

 

K bodu č. 3 

Uznesenie č. 26/2016 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie Informáciu 

o výsledku kontroly Financovanie projektov z prostriedkov Programu švajčiarsko-slovenskej 

spolupráce, vykonanej Najvyšším kontrolným úradom Slovenskej republiky v Košickom 

samosprávnom kraji. 

Hlasovanie č. 1 

Za:  14 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 4 

Uznesenie č. 27/2016 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie 

Poskytnutie dotácií nad 3300 € v zmysle VZN KSK č. 3/2016 o poskytovaní dotácií v znení 

neskorších zmien a doplnkov. 

Hlasovanie č. 2 

Za:  14 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 5 

Uznesenie č. 28/2016 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie Informáciu 

o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN KSK č. 3/2006 

o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov. 

Hlasovanie č. 3 

Za:  14 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 6 

Uznesenie č. 29/2016 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Návrh VZN KSK 

o určení počtu tried prvého ročníka stredných škôl v územnej pôsobnosti KSK pre prijímacie 
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konanie na školský rok 2017/2018 s tým, že v zmysle predložených žiadostí súhlasí 

s návrhom na zvýšenie počtu tried na Gymnáziu a základnej škole Sándora Máraiho s vyuč. 

Jazykom maďarským, Kuzmányho 6 Košice a Cirkevnom Gymnáziu Š. Mišíka, Radničné 

nám. 271/8 Spišská Nová Ves. 

Hlasovanie č. 4 

Za:  14 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 7 

Uznesenie č. 30/2016 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie Stratégiu 

nakladania a speňaženia prebytočného hnuteľného a nehnuteľného majetku po presťahovaní 

všetkých zdravotníckych činností do novopostavených priestorov NsP Michalovce. 

Hlasovanie č. 5 

Za:  14 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 7a 

MUDr. Grüllingová prečítala členom komisie žiadosť nájomcov nebytových priestorov na 

ulici Poštová 15 v Košiciach, ktorí požadujú riešenie nevhodného stavu budovy a najmä 

riešenie dobudovania výťahu. Ďalej informovala o rokovaní so zástupcom nájomcov, ktorému 

tlmočila znenie uznesenia Zdravotnej komisie Zastupiteľstva KSK č. 24/2016.  

Uznesenie č. 31/2016 

Zdravotná komisia berie na vedomie požiadavku nájomcov nebytových priestorov na ulici 

Poštová 15 v Košiciach.  

Hlasovanie č. 6 

Za:  14 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 8 

p. Rebič informoval členov komisie o postupe výstavby pavilónu Nemocnice novej generácie 

Michalovce. Práce sú v súčasnosti v plnom prúde, skelet budovy sa už postupne uzatvára 

a zároveň prebiehajú intenzívne práce v interiéry pavilónu. 

MUDr. Grüllingová požiadala zástupcov spoločnosti Svet zdravia, a.s. o zaslanie písomnej 

informácie pre komisiu, ktoré oddelenia budú umiestnené v budove Nemocnice novej 

generácie Michalovce. Zároveň požiadala tajomníka komisie o zaslanie stanovísk Finančnej 

a Majetkovej komisie Zastupiteľstva KSK ku materiálu pod názvom: Stratégia nakladania 

a speňaženia prebytočného hnuteľného a nehnuteľného majetku po presťahovaní všetkých 

zdravotníckych činností do novopostavených priestorov NsP Michalovce. 

 

K bodu č. 8a 
MVDr. Boleslav Lešo – člen komisie a prednosta Okresného úradu v Sobranciach informoval 

členov o epidemiologickej situácii v okrese Sobrance v súvislosti s výskytom vírusovej 

hepatitídy. Prezentoval opatrenia, ktoré boli v tejto súvislosti prijaté na ochranu zdravia 



obyvateľov, informoval o možných rizikách a dôvodoch šírenia tohto vírusového prenosného 

ochorenia. 

 

K bodu č. 9 

Rokovanie komisie ukončila predsedníčka Zdravotnej komisie Zastupiteľstva KSK MUDr. 

Mária Grüllingová. Zároveň sa poďakovala prítomným za účasť a všetky podnetné poznatky 

a návrhy.  

 

 

 

 

 

 

 

 

PhDr. Dringuš Peter 

tajomník komisie 

MUDr. Mária Grüllingová 

predsedníčka komisie 

 

 

 

 


